
Statutární město Brno 
Městská část Brno – Líšeň 
určeno k projednání do Rady MČ Brno – Líšeň 
 
 

Zápis z jednání Bezpečnostní komise RMČ 
č. 3/2015 ze dne 2. 4. 2015 konané na ÚMČ Brno-Líšeň 

 
 

Přítomni: Jaroslav Stross, Michal Simandl, Tereza Vašíčková, Miloslav Čada, Martina 
Kučerová, Jiří Kopecký, Radek Kratochvíl, Bohumír Myslín, Oldřich Lupečka 
Hosté: Josef Kučerňák, vedoucí revíru Východ MP Brno 
Omluveni:  Alexandr Tomáš 
 
Informace a podněty členů BK a hostů: 
 
J. Stross 
 
-na jednání BK dne 3. 3. 2015 informoval přítomné členy o dopisu p. Ing. Jana Svobody, ve 
kterém žádá o možnost zúčastnit se jednání BK. Důvodem je jeho nespokojenost 
s bezpečnostní situací v okolí restaurace Kartágo. 
 
Ing. Jan Svoboda byl předsedou BK pozván na  jednání dne 2.4.2015, kterého se spolu 
s manželkou zúčastnil. 
 
J. Svoboda (host) 
 
-upozornil na opakované rušení nočního klidu a vandalství skupiny mládeže (rozbíjení 
skleněných lahví, nepořádek, močení, požívání alkoholických nápojů, hlasitá hudba) 
v prostoru chodníku a vstupu do restaurace Kartágo a dále pak v prostoru hřiště pod 
borovicemi mezi ulicemi Konrádova a Jírova – blíže viz příloha (mail ze dne 
24.9.2014)………J. Kučerňák za MP přislíbil řešení této situace (pěší hlídky v nočních 
hodinách, možnost umístění mobilní kamery 
 
B. Myslín 
 

-informoval o jednáních, která vedl s vedením města Brna se záměrem zřízení stálé 
služebny Městské policie pro Líšeň. Tento návrh se dle jeho vyjádření setkal s pochopením 
stávajícího vedení města Brna, a toto je této myšlence kladně nakloněno. V rámci 
plánovaného rozšíření počtu strážníků města Brna (plánované navýšení o počet 60 
strážníků) tedy bude vedení města pracovat s touto myšlenkou. Dále pak projednal 
předběžný návrh na investici do modernizace, resp. znovuvytvoření služebny Městské 
policie, a to v prostorách bývalé služebny Police ČR na ulici Ondráčkova. Výše uvedená 
jednání vedl pan Myslín se zástupci městské a krajské organizace ANO2011, a to předsedou 
městské organizace ANO a zároveň radním města Brna p. Tomášem Kratochvílem a dále 
pak také s krajským předsedou a radním města Brna za ANO panem Markem Janíčkem.  

Členové BK vzali informace na vědomí.  



 
J. Kučerňák 
 
-informoval o činnosti revíru Východ MP Brno za uplynulý měsíc a o nové, ale omezené 
možnosti umístění mobilní kamery na různých problematických místech v Líšni. 
 
T.Vašíčková 
 
-informovala členy BK ohledně podnětu od občanů na zhoršení bezpečnosti provozu v Líšni 
na ulici Ondráčkové (levotočivá zatáčka, před kterou je odbočka na ulici Podhorní, odbočka 
je do mírného kopce, tím pádem dochází ke špatné viditelnosti protijedoucích aut) – viz 3 
přiložené fotky – situací by se měla zabývat i dopravní komise. 
 
Členové BK vzali informace na vědomí. 
 
J. Kopecký 
 
-vytipoval na základě pověření z minulé BK lokality vhodné z bezpečnostních důvodů pro 
umístění stacionárních, případně i mobilních kamer. Jsou to především tyto lokality, o nichž 
bude diskutováno ideálně za účasti místostarosty J.Sedláčka na následujícím jednání BK 
6.5.2015: 
 
Strnadova 12 
Houbalova 11 
Nám. Karla IV. 
Holzova 75 
J.Fajmonové 6/Neklež 
Rotreklova 1,3 (nevhodné, není nic vidět)…..vhodnější je spíše Rotreklova 5,7 
Elplova 2…….vhodnější spíše Elplova 8 
Elplova 36 
Bednaříkova 1 
Trnkova/Šainerova 
Horníkova 32 
ZŠ Novolíšeňská 
Dělnický dům/Klajdovská 
Nákupní centrum Jasmín 
Nákupní centrum LCOS (Masarova) 
Vlkova (McDonalds) 
Molákova (Varadero) 
 
Diskutovány byly rovněž technické požadavky/parametry na celoměstskou veřejnou zakázku 
týkající se pořízení kamerového systému. Nutností se jeví především co největší možnost 
zoomování, pohyblivost kamer a režim nočního vidění.  
 
 
 
 
 



O. Lupečka 
 
-navrhuje na komunikaci Sedláčkova/Houbalova provést kontrolní měření rychlosti – viz 
zápis z předchozího jednání BK k dopravně-bezpečnostní situaci na komunikaci 
Sedláčkova/Houbalova. 
 
Další jednání BK se uskuteční 6. května 2015 od 17:00 
 
 
 
 
Přílohy: 
- prezenční listina 
- mail Ing. Svobody 
- 3x foto Ondráčkova 
 
 
 
 
 
Mgr. Jaroslav Stross 
předseda Bezpečnostní komise RMČ 
Brno - Líšeň 



Původní zpráva ---------- 
Od: Jan Svoboda <jenasv@tiscali.cz> 
Komu: jaroslav.stross@seznam.cz 
Datum: 24. 9. 2014 18:28:34 
Předmět: Žádost o zajištění pořádku.  

   

   

   

Vážený pane Stross,  

   

obracím se na vás jako předsedu komise pro bezpečnost RMČ Brno, Líšeň. Již dlouhodobě se snažíme 
s  manželkou  řešit  problém  rušení  nočního  klidu  a  vandalství  v prostoru  chodníku  a  vstupu  do 
restaurace Kartágo, dále pak v prostoru hřiště mezi ulicemi Konrádova a Jírova.  

Písemně jsem oslovil kancelář primátora, ředitele MP Brno, hygienickou stanici i ÚMČ Brno Líšeň, kdy 
jsem dokládal i fotodokumentaci.  

S politováním  konstatuji,  že  žádná  z oslovených  institucí  problém  neřešila  a  během  několika 
posledních let nedošlo ke zlepšení situace.  

   

Skupiny převážně mladých lidí opouští v nočních hodinách v podnapilém stavu restauraci, často dělají 
značný hluk, močí v okolí a rozbíjejí skleněné láhve.  

V případě  sportovního  hřiště  ti  stejní  zákazníci  restaurace  nebo  jiné  skupiny mladých  sedávají  na 
betonových  stupních u hřiště, popíjejí alkohol a dlouho  se do pozdních nočních hodin hlasitě baví, 
pouští hudbu a dělají značný nepořádek. Tuto  lokalitu si vybrali z důvodu určité anonymity, kterou 
borovice u hřiště poskytují. Zvláště v letních měsících je nemožné zavírat okna, a tím alespoň zmírnit 
hluk.    

Stačí se kdykoliv po ránu projít kolem hřiště a zjistíte, kolik prázdných a rozbitých lahví od alkoholu a 
obalů od  jídel se zde povaluje. V tomto případě  je zde nebezpečí úrazu pořezáním při hraní malých 
dětí  nehledě  na  nepěkné  okolí  v blízkosti  obytných  domů.  Tuto  skutečnost mohou  jistě  potvrdit  i 
pracovníci, kteří provádí úklid odpadků a jsou zřejmě placeni úřadem městské části.  

   

Situaci  rušení  nočního  klidu  a  vandalství  zatím  řešíme  voláním  na  tísňovou  linku MP,  kdy  nás  již 
operační přepojuje na revír Brno Východ.  

V této  souvislosti  vás  žádám  o  projednání  celé  problematiky  osobně,  případně  přímo  na  jednání 
bezpečnostní komise za účasti i revírního MP Brno Východ p. Kučerňáka.  

   

mailto:jenasv@tiscali.cz
mailto:jaroslav.stross@seznam.cz


Myslíme si, že pokud nedojde opakovaně ze strany MP nebo přestupkové komise k citelnému postihu 
přestupců  a  nebude  řešeno  pouze  domluvou  nebo  konstatováním,  že  se  o  přestupek  nejedná, 
nepodaří se snížit tyto negativní projevy mládeže.     

   

Očekávám vaše vyjádření, s pozdravem  

   

Ing. Jan Svoboda,    
jenasv@tiscali.cz  
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